
 
 
 
 

親愛的客戶︰ 
 
 

由 2023年 11月 17日起下調股票交易印花稅 

參照交易所於 2023 年 11 月 3 日發出的通告（編號: CT/152/23）及香港政府於 2023 年 11 月 15 日發出的新

聞公報，《2023 年印花稅（修訂）（證券轉讓）條例草案》（「條例草案」）已獲立法會通過。修訂條例將

於 2023 年 11 月 16 日在憲報刊登並於 2023 年 11 月 17 日起生效。根據該條例草案，關於任何香港證券的售

賣或購買 ( 但非證券經銷業務 ) 的成交單據可予徵收的印花稅的稅率，由 0.13% 調低至 0.1%。 

服務項目 目前收費 新收費 

香港股票印花稅 成交金額的 0.13% (不足 1 元為 1 元算) 成交金額的 0.1% (不足 1 元為 1 元算) 

  

詳情請參閱香港聯合交易所有限公司刊發的通函： 

  

https://www.hkex.com.hk/-/media/HKEX-Market/Services/Circulars-and-Notices/Participant-and-Members-

Circulars/SEHK/2023/cc_SEHK_CT_158_2023.pdf 

 

如有任何查詢，歡迎致電(852)3575-1300 與客戶服務部聯絡。 

  

 邦盟滙駿證券有限公司 謹啟 
 
 

2023 年 11 月 16 日 

 
 
 
 
此乃電腦編制無需人員簽署。 

 

 
  

 

 

  

   



 

16th November 2023 

 

Dear Customer, 

 

 

Reduction of Stamp Duty on Stock Transactions Effective 17 November 2023 

  

  

With reference to the Exchange Circular (Ref: CT/152/23) on 3 November 2023 and the Hong Kong 

Government Press Release on 15 November 2023, the “Stamp Duty (Amendment) (Stock Transfers) Bill 

2023” (the Bill) has been passed by the Legislative Council.  The Amendment Ordinance will be published 

in the Gazette on 16 November 2023 and come into operation on 17 November 2023.  Under the Bill, the 

rate of stamp duty chargeable on a contract note for the sale or purchase of any Hong Kong stock (not being 

jobbing business) will be reduced from 0.13% to 0.1%. 

  

Item Existing Fee New Fee 

Stamp Duty on Hong 

Kong Stocks 

Transactions 

0.13% of transaction value (roundup 

to dollar) 

0.1% of transaction value (roundup to dollar) 

  

For details, please refer to the circular published by The Stock Exchange of Hong Kong Limited: 

  

https://www.hkex.com.hk/-/media/HKEX-Market/Services/Circulars-and-Notices/Participant-and-Members-

Circulars/SEHK/2023/ce_SEHK_CT_158_2023.pdf 

 

If you have any queries, please contact our Customer Service Department at (852)3575-1300. 

  

  

  

Yours sincerely, 

 

BMI Securities Limited 

 

This is computer printout, no signature is required. 


